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memo 
  
Aan Agendacommissie 
Van Berry van 't Westeinde 
Onderwerp Terugblik vergaderingen 
Datum 2-5-2017 
  
 De afgelopen maand is na afloop van vergaderingen door een behoorlijk aantal raadsleden 
gereageerd op de vraag wat er goed ging / wat beter kan bij de vergaderingen. 
 
Een samenvatting (alles is 1 keer genoemd, tenzij anders vermeld). 
Voorgesteld wordt om de reacties op de thema-avond voor te leggen aan de werkgroep sociaal 
domein. 
 
Raadsvergadering 11 april 
Wat goed ging: 

• De manier van leiden door de voorzitter vond ik erg prettig, er was een ontspannen sfeer en 
daar waar kon was de vergaderdiscipline los maar waar nodig werd ingegrepen.  

• Er is ruim de tijd genomen voor afscheid Mark, met 10 minuten pauze om weer te landen. 
• Er is een snelle switch van A naar B stuk gemaakt zonder veel gedoe. 
• De voorzitter legt sommige procedures even kort en duidelijk uit.  
• De toehoorders worden echt gewaardeerd en niet genegeerd. Dat voel je. 
• Kleine vergissingen worden met een kwinkslag opgelost. 
• Met lange agenda toch op tijd klaar. 

 
Wat minder goed ging:  

• De voorbereiding tussen de fracties t.a.v. de motie CDA had beter gemoeten. Het signaal was 
goed, maar het had anders geformuleerd moeten worden. Een korte schorsing was achteraf 
beter geweest.  

• Regels om van een A- en B-stuk te maken: enkel om te vertellen dat je het er niet mee eens 
bent? 

• Voelt zich overvallen door vragen in het vragenuurtje. Kan  dat niet wat eerder verspreid 
worden? 


